
Krzysztof Kukucki
Radny Miasta Wfoclawek

Wloclawek, 13 marca 2OI7 r.

Pan

Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek
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Interpelacia

w imieniu mieszkadc6w wlocfawka, zwracam siq z proibq o rozwarenie zakupu dla szkofu
Podstawowej nr 19, band niezbqdnych do rozgrywania popurarnej wsr6d mrodzieiy dyscypriny
jaka jest unihokej.

wybudowana w poprzedniej kadencji sala sportowa przy szkole podstawowej nr 19 byla dlugo
wyczekiwanq przez mieszkaic6w Wtoclawka inwestycia komunalnq. Niestety nie zostala wyposazona
w bandy do unihokeja, a przez to by mogly odbyi siq na niej turnieje miqdzyszkolne, konieczne jest
po2yczanie i transportowanie band z odleglego Zespolu Szk6l Elektrycznych.

Wydaje siq byi calkowicie uzasadnione uzupelnienie wyposazenia
przy SP 19 o bandy niezbqdne do rozgrywania mecz6w unihokeja.
Pana Prezydenta w tym zakresie.

nowej hali sportowej
Licze na przychylnoSi
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